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PROTOKOŁ Nr XL/2013 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 7 sierpnia 2013r. 

 

  

 

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący otworzył czterdzieste w bieżącej kadencji obrady sesji Rady 

Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 15 radnych. Czyli stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Powitał  sołtysów  , oraz   wszystkich obecnych na obradach. 

 

Pkt 2. 

  

Szanowni Państwo Radni. 

Wszyscy otrzymaliście proponowany porządek obrad. 

 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji w 

dniu 5 sierpnia radni zgłosili wniosek o wycofanie z porządku obrad w punkcie 7 

podpunktu „i” rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  sprzedaży 

nieruchomości położonej w Mokrej stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli decyzję o wycofanie z porządku 

obrad tego projektu uchwały. 

Dlatego poprosił o wykreślenie tego podpunktu z porządku obrad. 

Pan Przewodniczący spytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi bądź propozycje do 

otrzymanego porządku obrad. 

 

 Następnie odczytał  proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XXXIX  Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej 

6. Zapytania i interpelacje radnych 

7.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2013 – 2018 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. (1) 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. (2) 

d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. (3) 

e) ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, 

f) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych, 

g) wyrażenia zgody o rozłożenie na raty spłaty należności głównej Gminy Stąporków od Pani 

Magdaleny Tyc i umorzenie odsetek od w/w należności, 
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h) wyrażenia zgody o rozłożenie na raty spłaty należności  Gminy Stąporków od Pani Magdaleny 

Tyc, 

i) nadania statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Stąporkowie, 

j) zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie, 

k) przyjęcia regulaminów korzystania z placów zabaw i miejsc z urządzeniami rekreacyjno-

sportowymi w gminie Stąporków. 

l) wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz 

wynagrodzenia za pobór tej opłaty na 2013r. 

  8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

  9. Sprawy różne. 

             10. Zamknięcie obrad sesji     

 

Projekt porządku Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

  

Pkt 3. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli  protokoł z   XXXIX sesji 

Pkt 4. 

W imieniu Pana Przewodniczącego Pan Wiceprzewodniczący odczytał informację o 

działalności międzysesyjnej. 

  

Pkt 5. 

W imieniu Pani Burmistrz Pan Sekretarz odczytał informację o działalności 

międzysesyjnej. 

Ponadto Pan Sekretarz  dodał, że: 

1. Podpisane zostały umowy w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Gminę Stąporków dla Powiatu Koneckiego na wykonanie: 

– przebudowy drogi powiatowej Nr 0436T Stąporków-Stara Góra-Furmanów tj. 

ul. Górniczej w Stąporkowie, 

- przebudowy drogi powiatowej Nr 0450 T Stąporków-Hucisko-Krasna-

Mniów-Ruda Strawczyńska przez Krasną. 

      2. Rozstrzygnięto przetarg na dowóz dzieci do szkół na terenie gminy Stąporków 

za kwotę 348.477 zł. (34tys./mc) . Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 

Przedsiębiorstwo Transportu Samochodowego Bracia Woźniak z Opoczna. 

 

Pkt 6. 

  

W punkcie tym radni zgłaszali interpelacje i zapytania. 

Radny Edward Mazur spytał: 

1. Co z drogą Dr.Anki, bo jak wiadomo została już podpisana umowa z Urzędem 

Marszałkowskim na dofinansowanie tej drogi, a w gminie cichutko. 

2. Czy gmina Stąporków złożyła deklaracje o współfinansowanie ze środków 

unijnych do Urzędu Marszałkowskiego, bo jak wiemy do 30 sierpnia gminy 

mają złożyć propozycje co chciałyby realizować w latach 2014 – 2020. Pytałem 

Pana Przewodniczącego w naszej gminie z żadnym radnym na ten temat nic nie 

było ustalane. Nie wiem czy sam Zarząd proponuje, czy całe społeczeństwo tj. 

sołtysi i radni. Inne gminy już złożyły deklaracje jakie chcą osiągnąć pieniądze 



 3 

z Unii Europejskiej np. gmina Morawica. Jak wiemy ponad 1,5 mln. euro ma 

być przeznaczone na Województwo Świętokrzyskie. 

W uzupełnieniu wypowiedzi radnego Mazura Pan Przewodniczący sprostował, że 

w gminie nie ma Zarządu, a władza jest sprawowana jednoosobowo przez Panią 

Burmistrz. 

Radny Zbigniew Wiśniewski – ponowił wniosek z ubiegłego roku, ponieważ 

mamy piękną pogodę, wybudowaliśmy piękne boisko obok Przychodni Zdrowia, 

natomiast od ubiegłego roku do dnia dzisiejszego nie ma kto pomalować pasów do 

grania w piłkę siatkową. Były namalowane linie po których już nie ma śladu. 

Radny Robert Dziubiński zadał pytania: 

1. Czy coś będzie robione nad zalewem „Miła”. Został tam wysypany żółty piach 

i nie wiadomo czy tam będzie robione boisko, czy jakaś plaża. Różne wersje 

chodzą po Stąporkowie więc może radni otrzymaliby jakąś informację. 

2. Ile kosztowała inwestycja i z jakich środków była pokryta renowacja skwerku 

naprzeciwko ZUK-u. Jest tam robiony chodnik, koszony żywopłot, są robione 

alejki. Tylko jest jedno „ale” – gdy pójdą deszcze, to tam musi motopompa 

wypompowywać wodę bo robi się bajoro i chyba są tam topione pieniądze w 

błocie. 

3. Ile kosztowała budowa alejki przy zalewie obok ZUK-u i z jakich środków była 

pokryta i na czyje polecenie została wykonana. 

 

Radny Marcin Kołodziejczyk – zgłosił wniosek formalny o zabezpieczenie w budżecie 

gminy kwoty 2,5 tys. zł. dla OSP w Odrowążu na dostosowanie pozyskanego 

samochodu do ratownictwa technicznego. 

Drugi wniosek formalny o zabezpieczenie kwoty 15 tys.zł. na projekt przebudowy 

drogi ul. Miła w Stąporkowie – Błaszków i Błaszków – Wąglów. W bieżącym roku 

został wydzielony grunt pod tą drogę i procedury ustalenia pasa drogowego trwają. Są 

to dwa odcinki. Jeden o długości ok. 800 m. drugi ok. 500 m. 

Następnie zgłosił wniosek do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, aby Komisja 

rewizyjna do końca września dokonała kontroli prac wykonanych przez pracowników 

z EKOLOG-a. Na wsiach nic oni nie robią i nie ma tam żadnej z ich strony pomocy, 

nie ma kto wykaszać traw. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej – zwrócił się z pytaniem, czy wpłynęło pismo              

z ZSP w Niekłaniu o zabezpieczenie środków na remont kominów. Jeśli tak, to co 

będzie robione w tej sprawie. 

 

Pkt 7. 

  
Pan Przewodniczący poinformował  zebranych, że na wspólnym posiedzeniu Komisji       

w dniu 5 sierpnia zostały omówione    wszystkie projekty uchwał. Każdy radny jest              

w ich posiadaniu, dlatego nie będzie ich odczytywał. 

 

Pkt 7 „a” 

  

Projekt uchwały w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2013-2018. 
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W głosowaniu jawnym 15 głosami „za”   podjęta została Uchwała Nr XL/330/2013 w 

sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2013-

2018. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „b”  

 Projekt uchwały w sprawie      zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami „za”   podjęta została Uchwała Nr XL/331/2013 w 

sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „c” 

Projekt uchwały w sprawie      zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami „za”   podjęta została Uchwała Nr XL/332/2013 w 

sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „d” 

Projekt uchwały w sprawie      zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami „za”   podjęta została Uchwała Nr XL/333/2013 w 

sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „e” 

Projekt uchwały w sprawie  ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji radni 

zdecydowali, że opłata ta winna wynosić   nie 0,02 zł, a 0,05 zł. 

Radny Robert Dziubiński  spytał Pana Sekretarza jaki będzie dochód dla gminy z tego 

tytułu, a jakie gmina ponosi koszty w związku z utrzymaniem tych przystanków. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że po przeprowadzeniu obliczeń dochody do gminy wyniosą 

miesięcznie ok. 5.422 zł, co rocznie da ok. 62 tys zł. 

Na drugą część pytania odpowiedział Pan Dyrektor ZGKiM Andrzej Głogowski, który 

powiedział, że ze wstępnych obliczeń na podstawie ubiegłego roku koszty utrzymania 

przystanków wyniosły ok. 35 tys.zł. Nie można jednak stwierdzić jednoznacznie, że w tym 

roku będą na takiej samej wysokości. Zależy to od wielu czynników zarówno 

atmosferycznych jak również częstotliwości sprzątania i odśnieżania przystanków. 

Pan Przewodniczący RM dodał, że do tej pory przewoźnicy nic nie płacili i gmina musiała 

przystanki utrzymywać. Dlatego jaka by to nie była kwota, będzie to plus w dochodach 

gminy. 

W głosowaniu jawnym 14 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się”   podjęta 

została Uchwała Nr XL/334/2013 w sprawie   ustalenia stawki opłat za korzystanie 

z przystanków komunikacyjnych. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „f”  

Projekt uchwały w sprawie   zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

radnych. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami „za”   podjęta została Uchwała Nr XL/335/2013 w 

sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 
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Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „g” 

  

Projekt uchwały w sprawie   wyrażenia zgody o rozłożenie na raty spłaty 

należności głównej Gminy Stąporków od Pani Magdaleny Tyc i umorzenie 

odsetek od w/w należności. 

W głosowaniu jawnym 14 głosami „przeciw ” i 1 głosem „wstrzymującym się” radni 

uchwały nie podjęli. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „h” 

Projekt uchwały w sprawie   wyrażenia zgody o rozłożenie na raty spłaty 

należności  Gminy Stąporków od Pani Magdaleny Tyc. 

W głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się”  podjęta 

została Uchwała Nr XL/336/2013 w sprawie  wyrażenia zgody o rozłożenie na raty 

spłaty należności  Gminy Stąporków od Pani Magdaleny Tyc. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „i” 

Projekt uchwały w sprawie   nadania statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w 

Stąporkowie, 

W głosowaniu jawnym 15 głosami „za”   podjęta została Uchwała Nr XL/337/2013 w 

sprawie   nadania statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Stąporkowie, 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „j” 

Projekt uchwały w sprawie   zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Stąporkowie, 

W głosowaniu jawnym 15 głosami „za”   podjęta została Uchwała Nr XL/338/2013 w 

sprawie     zmiany Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Stąporkowie, 

 Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „k” 
 

Projekt uchwały w sprawie   przyjęcia regulaminów korzystania z placów zabaw i 

miejsc z urządzeniami rekreacyjno-sportowymi w gminie Stąporków. 

W głosowaniu jawnym 15 głosami „za”   podjęta została Uchwała Nr XL/339/2013 w 

sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z placów zabaw i miejsc z 

urządzeniami rekreacyjno-sportowymi w gminie Stąporków.  

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

Pkt 7 „l” 
 

Projekt uchwały w sprawie   wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej 

poboru, określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za pobór tej opłaty na 2013r. 
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Na posiedzeniu Komisji radni większością głosów zdecydowali o zmianie § 3. czyli 

skreślenia słowa trzykrotnych. 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się”   podjęta została Uchwała Nr XL/340/2013 w sprawie 

wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, określenia inkasentów 

oraz wynagrodzenia za pobór tej opłaty na 2013r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

  

 

Pkt 8. 

Pan Przewodniczący poprosił  o udzielenie odpowiedzi na  zapytania i interpelacje 

radnych. 

Pani Grażyna Niechciał – Skarbnik Gminy: 

- wprowadzenie do projektu Dr.Anki – prowadzone są rozmowy z dwoma 

instytucjami, dziś przyjedzie przedstawiciel banku w którym emitujemy obligacje. 

Gmina robi przygotowanie do konsolidacji do zadłużenia jakie posiadamy, czyli 

będziemy robić jak gdyby wydłużenie wieloletniej prognozy finansowej z 

propozycjami wyciągnięcia spłaty naszego zadłużenia co ułatwi zrealizowanie budżetu 

i przyjęcie projektów na 2014 rok by spełnić wymogi wskaźnikowe Ministra 

Finansów. Będą przygotowane na tą okoliczność specjalne uchwały dla radnych, 

muszą być specjalne wystąpienia do RIO by sprawdzili pełną dokumentację WPF i 

proponowanych zmian w budżecie gminy na 2013r., że spełnimy wymogi 

Ministerstwa Finansów i wtedy będą wprowadzane na zadania wieloletnie Dr. Anki. 

Mamy czas do wprowadzenia tego do 15 listopada b.r. Tak że koniec sierpnia, 

początek września powinniśmy posiadać odpowiednie dokumenty już z RIO, by 

Radzie móc przedłożyć wszystkie projekty uchwał które będą podejmowane. W tej 

chwili do końca sierpnia wykonywana jest opisówka z wykonania budżetu za I 

półrocze, zagrożeniem jest wykonanie tak dużych zaplanowanych dochodów ze 

sprzedaży majątku i będą dokonywane korekty. Będzie zmieniany budżet 2013r. jak i 

perspektywa roku 2014 i wprowadzanie wszystkich inwestycji ze zmianą formy 

finansowania długu gminy. 

- odnośnie pieniędzy na kominy w ZSP w Niekłaniu – dziś odebrała pismo. Ze 

względu że jest to wydatek bieżący będzie analizowany budżet by móc odpowiedzieć 

Pani Dyrektor czy w tym momencie znajdziemy ok. 11,5 tys. na wyremontowanie tych 

kominów. 

- środki na samochód w Odrowążu – jeśli wpłynęły pisma, to zostaną rozpatrzone. 

Pani Skarbnik dodała, że wszyscy sołtysi zostali poinformowani pismem o wysokości 

funduszy sołeckich. Do pism dołączone są projekty dokumentów jakie należy 

wypełnić i złożyć w ustawowym terminie proponowanych wydatków z funduszu 

sołeckiego. 

Pan Wojciech Ślefarski Sekretarz Gminy : 

- odnośnie boiska obok Przychodni Zdrowia – planujemy wykonać jeszcze pewne 

prace przy tym boisku i zgłosi aby pomalować linie na tym boisku. 

- czy gmina złożyła pismo do Marszałka o współfinansowanie ze środków unijnych do 

2020r. z terminem do 30 sierpnia – w tym pytaniu są dwie odpowiedzi : 
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Ten termin dotyczy tzw. konsultacji „Umowa partnerska 2014-2020” gdzie określona 

jest strategia wykorzystania funduszu europejskiego i do tego zaproszone są różne 

instytucje a między innymi samorządy terytorialne, administracja rządowa, 

pozarządowa, środowiska akademickie celem zebrania uwag na temat kierunków 

wsparcia funduszami europejskimi w latach 2014-2020. Nijak się to ma do pytania czy 

gmina złożyła zapotrzebowanie. Gmina złożyła takie pismo 20 kwietnia tego roku 

ponieważ Pan Marszałek złożył takie pismo do Departamentu Polityki Regionalnej. 

Wypełniliśmy karty informacyjne. Była to wstępna informacja a nie oficjalny nabór. 

Jest to w celu zorientowania się jak samorządy stoją finansowo i jak planują. Tam 

wpisaliśmy, że chcemy zająć się siecią wodociągową – teraz skończyliśmy 

projektowanie – jest to kwota 20 mln. zł., modernizacją oczyszczalni ścieków – 15 

mln zł., pozostała sieć wodociągowa – 3.300 zł., modernizacja obiektów edukacyjnych 

– 6.200 tys. zł. Nie złożyliśmy karty informacyjnej na drogi ponieważ nie było tam 

miejsca na to. To znaczy, że w nowym programie operacyjnym nie jest przewidziane 

dofinansowanie na  drogi lokalne. Najprawdopodobniej będą na korytarze przesyłowe 

tj. drogi szybkiego ruchu, autostrady być może drogi powiatowe. Na pewno nie będzie 

dofinansowania dróg gminnych. 

- czy będzie coś robione przy zalewie „Miła”w tym roku – nie będzie już nic robione 

oprócz wmurowania słupków do siatkówki. 

- ile kosztował skwerek przy ZUK i alejka i na czyje polecenie – w tej chwili 

wykonujemy prace estetyczne w mieście Stąporków w celu jej poprawy. Nie jest w tej 

chwili w stanie wyliczyć ile poszło na ten cel kruszywa, bądź ile posadzonych zostało 

krzewów. W zaokrągleniu jest to kwota ok. 8,5 tys. zł. włącznie z pracami obok Domu 

Kultury. Mieszkańcy są zadowoleni, że jest w Stąporkowie przez te prace ładniej. 

Radny Dziubiński spytał, czy będzie na tym skwerku koło ZUK robione odwodnienie i 

oświetlenie. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że w tej chwili nie może odpowiedzieć gdyż nie wie. 

Radny Dziubiński spytał, czy można coś robić obok zalewu na „Miłej” skoro zbiornik 

nie jest nasz. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że zalew nie jest nasz, ale działka wokół niego jest nasza. 

Mieszkańcy tam się kąpią i opalają się. 

Odnośnie kominów w ZSP w Niekłaniu Pan Przewodniczący powiedział, że jemu 

najbardziej zależy na kominie dużym, bo jego wyremontowanie po skończonej 

inwestycji będzie dużym problemem, gdyż trzeba będzie znów ściągać rusztowanie i 

zwyżke i dopiero robić. Dlatego prosi o poszukanie pieniędzy na ten komin. 

Pani Skarbnik – odpowiedziała, że w związku z tym, że został rozstrzygnięty przetarg 

na dowóz dzieci, to będą szukane oszczędności w innych rozdziałach dotyczących 

oświaty by odszukać pieniądze na ewentualne wydatki bieżące i postara się to uczynić. 

Pan Przewodniczący dodał, że boi się aby nie było tak, jak z boiskami 

wielofunkcyjnymi gdzie od razu boiska nie zostały odwodnione i do tej pory one 

niszczeją i nic nie zostało zrobione. Dlatego też należy robić zadania do końca. 

Pani Skarbnik – przeprosiła, że nie dopowiedziała radnemu Mazurowi, że na Dr. Anki 

podpisana została preumowa ( obietnica) , a nie docelowa umowa, którą musimy 

podpisać do 15 listopada. 
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Pkt 9. 

W sprawach różnych głos zabierali: 

Ignacy Dobrowolski – sołtys z Furmanowa: 

1. poprosił o wykoszenie trawy obok dwóch pomników w Furmanowie. 

Stwierdził, że przyjeżdżają tam wycieczki, robią sobie zdjęcia, a trawa sięga do 

pasa. 

2. Poprosił o wykonanie rowu na wspólnocie wiejskiej w Furmanowie 

odprowadzającego wodę z trzech rowów do rzeki Czarnej. W tej chwili woda z 

trzech rowów zrzucana jest za posesje tworząc cuchnące  bajoro nie mającej 

ujścia do rzeki. Powoduje to podmywanie posesji leżących w pobliżu. 

Tadeusz Dobrowolski – sołtys z Lelitkowa – spytał czy z funduszu sołeckiego można 

wykonać altankę na wsi. 

Joanna Woja – sołtys z Huciska zgłosiła: 

1. Wykoszenie traw w rowach zarówno przy drodze powiatowej jak i drogach 

gminnych. Wysuszone wysokie trawy powodują zagrożenie pożarowe. 

2. Nie wywożenie na ul. Górną w Hucisku gryzu, gdyż po ulewach i tak spływa. 

3. Zabezpieczenie środków finansowych w budżecie gminy na organizowanie 

festynów wiejskich. Taka forma imprezy jest mieszkańcom potrzebna, a 

szukanie przez sołtysa sponsorów, żebranie o parę złotych jest żenujące. 

4. Podjęcie uchwały o comiesięcznym wynagradzaniu sołtysów bez względu na to 

czy uczestniczą w sesji, czy nie kwotą wyższą niż 100 zł. diety. W innych 

gminach jest już taka forma wynagradzania praktykowana, gdyż sołtysi mają 

bardzo dużo obowiązków poza inkasowaniem podatków, dużo wydają na 

rozmowy telefoniczne, odwożą starszych ludzi do lekarza itd. 

Tadeusz Dobrowolski – poprosił, aby gmina zaleciła mieszkańcom sołectw, aby 

wykaszali trawę obok swoich posesji. 

Salomja  Okła – sołtys z Wólki Plebańskiej spytała: 

1. Kto odpowiada za place zabaw i rozwiesi ich regulamin. 

2. Czy odbędzie się spotkanie z sołtysami na temat funduszu sołeckiego i czy będą 

poinformowani kto z urzędu będzie zbierał propozycje jego wykorzystana. 

Radny Edward Mazur – poprosił o dopilnowanie aby przed rozpoczęciem nowego 

roku szkolnego były pomalowane pasy na drogach którymi dzieci chodzą do szkoły, 

oraz żeby ustawione były znaki drogowe. 

Następnie podziękował wszystkim sołtysom i mieszkańcom za współudział w 

zorganizowaniu pikniku przy kościele w Stąporkowie. Szczególnie dziękuje Pani 

sołtys i mieszkańcom Komorowa za pomoc. Zebranych zostało ok. 21.500 zł. 

Pieniądze te zostaną wykorzystane na zorganizowanie wycieczek dla biednych dzieci. 

Pan Przewodniczący poinformował, że będzie w kontakcie z Panią Burmistrz, aby 

wytypować pracowników urzędu, którzy zajmą się wykorzystaniem funduszu 

sołeckiego. Pracownicy muszą być merytorycznie bardzo dobrze przygotowani i 

konsultować wykorzystanie z sołtysami. 

Pan Sekretarz udzielił odpowiedzi : 

-   fundusz sołecki - takie spotkanie na pewno będzie. Państwo sołtysi zostaną o jego 

terminie  poinformowani. Zwrócił ponadto uwagę na to, iż sołtysi otrzymali szereg 

dokumentów i prosi aby się z nimi bardzo dokładnie zapoznać, ponieważ kontrola z 

RIO miała dużo uwag co do właśnie tych dokumentów, które sołtysi dostarczają. 
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- regulamin korzystania z urządzeń na placu zabaw – jednostką odpowiedzialną za 

place zabaw jest ZGKiM , regulamin będzie na stronie internetowej i na tablicach 

ogłoszeń. 

- odnośnie kruszywa na ul. Górnej – przywozi się kruszywo aby załatać dziury                       

i eliminować niebezpieczeństwo mieszkańców, 

- odnośnie wykaszania traw prze drogach gminnych będzie rozmawiał z dyrektorem 

ZGKiM i zostanie wystosowane pismo do powiatu o wykaszanie poboczy przy 

drogach powiatowych, 

- pieniądze w budżecie gminy na festyny – nie może powiedzieć, czy takie mogą się 

znaleźć w budżecie. 

Pan Przewodniczący dodał, że można tą sprawę poruszyć na spotkaniu sołtysów                   

z Panią Burmistrz. Sam boryka się z tym problemem podczas organizowania turniej 

dla młodzieży w Niekłaniu i wspólnie z sołtysem również szukają sponsorów                     

i z gminy nie otrzymują nawet złotówki. Wydaje się, że są środki w gminie na 

promocję gminy i można by z tego korzystać. Winny być wydawane nie tylko na 

zasadzie promocji miasta ale i sołectw, gdyż one są również godne promowania. Nie 

może to być na zasadzie, że jedno sołectwo dostanie, a inne nie dostanie, aby wszyscy 

mieszkańcy poczuli, że nie SA pomijani w naszej gminie. 

Radny Sławomir Dąbrowski – poruszył następującą kwestię. Pani doktor z Ośrodka 

Zdrowia w Krasnej poszła na urlop, a kilka dni temu miał miejsce taki incydent, że 

chora kobieta, matka trójki dzieci przyjechała z około czterdziestoma stopniami 

gorączki do Przychodni Zdrowia w Stąporkowie i została odesłana „z kwitkiem”. 

Chciałby wiedzieć dlaczego tak się stało i w jaki sposób należy zapobiec żeby nie 

dopuścić do takich kolejnych przypadków. Ludzie jego jako radnego pytają dlaczego 

tak jest, że wówczas gdy Pani doktor z Krasnej ma prawo iść na urlop, ale pacjenci             

z tamtego terenu też mają prawo korzystać z Przychodni Zdrowia w Stąporkowie. 

Pan Przewodniczący uznał, że należy przekierować to pytanie do Rady Społecznej SP 

ZOZ. 

Na zakończenie Pan Przewodniczący odczytał zaproszenia które wpłynęły: 

1. Od Zarządu Klubu Sportowego RadiatorS na inaugurację swojej działalności 11 

sierpnia 2013r. godz. 15-ta Stadion MKS. 

2. Od Burmistrz Stąporkowa, ZWiRWP  Koło w Stąporkowie, M-G OK. na festyn 

pn. „Stąporków – Biegun Ciepła w dniu 15.08.2013r. od godz. 15-tej. 

 

Pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji,  

dziękując wszystkim za udział. 

 

 

Protokoł sporządziła:                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Elżbieta Purska                                                                               Jacek Kołodziej 

            

  

 

 


